

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN WORSTED MILLS Date: 09-03-2023 09:42:59 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الآجواخ الاردنية التاريخ: 09-03-2023 09:42:59 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE JORDAN WORSTED MILLS announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة مصانع الأجواخ الاردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 01-03-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 01-03-2023
Changes in the capital investments, or in the Company's objectives, or in its markets	التغيرات في الاستثمارات الرأسمالية أو في غايات الشركة وأسواقها
we would like to inform you that our subsidiary company (jordan fabric and worsted manufacturing co plc)has leased the factory buildings in rusaifa with the exception of the administation building to alzay ready wear manufacturing co with an annual rent of 183800 JD and delivery will take place within two weeks from above date	نود اعلامكم ان شركتنا التابعة (شركة تصنيع الاقمشة والاجواخ الاردنية المساهمة الخاصة) قامت بتأجير مباني المصنع في الرصيفة الى شركة الزي لصناعة الالبسة الجاهزة وبإيجار سنوي مقداره 183800.00 دينار وسيتم التسليم خلال اسبوعين من تاريخه
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Samer Suleiman Al Bawwab	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Suleiman Al Bawwab